

Expressive clay portrait evaluation criteria

Bewertungskriterien für ausdrucksstarke Tonporträts

Realistic proportion and detail

The sculpted portrait shows the correct shapes and sizes of the face of a specific person. The person is clearly recognizable and is highly detailed.

Realistische Proportionen und Details

Das skulptierte Porträt zeigt die richtigen Formen und Größen des Gesichts einer bestimmten Person. Die Person ist klar erkennbar und sehr detailliert dargestellt.

Clay technique

The sculpture is well-crafted, with excellent skin and hair texture. As well, it is strong without being thick and heavy, and does not present a risk of breaking or exploding.

Tontechnik

Die Skulptur ist gut verarbeitet und weist eine hervorragende Haut- und Haarstruktur auf. Außerdem ist es stabil, ohne dick und schwer zu sein, und es besteht keine Gefahr des Brechens oder Explodierens.

Emotional expression

A specific emotion is clearly expressed in the portrait, and this expression is clearly communicated across the whole of the face.

Emotionaler Ausdruck

Im Porträt kommt eine bestimmte Emotion deutlich zum Ausdruck, und dieser Ausdruck wird im gesamten Gesicht deutlich kommuniziert.

Vokabular für das ausdrucksstarke Tonporträt